
ПРОТОКОЛ №1 

засідання колегії міської ради 
 

від 25.01.2016р.         Зелена зала 

15.00 

Всього членів колегії – 13 чол. 

Присутні: М.Кривак – секретар міської ради, О.Герасимчук, Л.Головко, І.Добжанський, 

А.Кветко, О.Певнєв, А.Собко, Р.Афійчук, О.Скочеляс, Г.Галкін, В.Діденко, В.Худецький 

Відсутні на засіданні:  
Запрошені: А.Бондаренко – заступник міського голови, Г.Мельник – заступник міського 

голови, А.Нестерук – заступник міського голови, Ю.Сабій – керуючий справами виконавчого 

комітету, Н.Федоченко – заступник начальника управління комунального майна, 

С.Самишкін – начальник управління земельних ресурсів та земельної реформи, Т.Поліщук – 

начальник управління капітального будівництва, Л.Демчук – завідуюча юридичним відділом, 

М.Сидорук, І.Ковальчук, Т.Дупляк - в.о. начальника управління освіти, А.Ромасюков – 

начальник управління культури і туризму, Н.Федоченко – заступник начальника управління 

комунального майна, представники громадськості, засобів масової інформації 

Головує на засіданні: Симчишин О.С. – міський голова 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Обговорення питань, що виносяться на розгляд чергової четвертої сесії міської ради. 

 

2. Про включення до порядку денного чергової четвертої сесії міської ради наступних 

питань: 

 

2.1. Про укладання договору про пайову участь у створенні і розвитку інженерно – 

транспортної та соціальної інфраструктури міста Хмельницького із приватним 

підприємством «Бонус КС» (за пропозицією постійної комісії з питань містобудування, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища); 

 

2.2. Про укладення затвердження трьохсторонніх договорів про пайову участь у створенні і 

розвитку інженерно – транспортної та соціальної інфраструктури міста Хмельницького із 

юридичними особами (за пропозицією постійної комісії з питань містобудування, земельних 

відносин та охорони навколишнього природного середовища); 

 

2.3. Про внесення змін до рішення позачергової третьої сесії міської ради від 29.12.2015 року 

№2 «Про встановлення пільги по сплаті земельного податку в січні-грудні 2016 року» (за 

пропозицією постійної комісії з питань соціально – економічного розвитку, інвестиційної  

політики та дерегуляції) 

 

2.4. Про внесення змін до рішення позачергової третьої сесії міської ради від 29.12.2015 року 

№3 «Про встановлення пільги щодо сплати земельного податку для юридичних осіб у 2016 

році» (за пропозицією постійної комісії з питань соціально – економічного розвитку, 

інвестиційної  політики та дерегуляції) 

 

3.Різне.  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Питання порядку денного розглянуті усіма постійними комісіями. До 

порядку денного чергової четвертої сесії міської ради за пропозицією 

постійної комісії з питань містобудування, земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища пропонується 

включити два питання «Про укладання договору про пайову участь у 

створенні і розвитку інженерно – транспортної та соціальної 
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інфраструктури міста Хмельницького із приватним підприємством 

«Бонус КС» та «Про укладення затвердження трьохсторонніх договорів 

про пайову участь у створенні і розвитку інженерно – транспортної та 

соціальної інфраструктури міста Хмельницького із юридичними 

особами». За пропозицією постійної комісії з питань соціально – 

економічного розвитку, інвестиційної політики та дерегуляції 

пропонується включити до порядку денного четвертої сесії міської ради 

два питання «Про внесення змін до рішення позачергової третьої сесії 

міської ради від 29.12.2015 року № 2 «Про встановлення пільги по сплаті 

земельного податку в січні – грудні 2016 року» та «Про внесення змін до 

рішення позачергової третьої сесії міської ради від 29.12.2015 року № 3 

«Про встановлення пільги щодо сплати земельного податку для 

юридичних осіб у 2016 році». 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

 

 

 

Переходимо до розгляду питань 

перше питання «Про інформацію Хмельницької міської виборчої комісії 

Хмельницької області щодо визнання повноважень депутата 

Хмельницької міської ради Королюка Сергія Петровича» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про встановлення місцевих податків і зборів в 

м.Хмельницькому та втрату чинності рішень міської ради» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. Є ряд 

пропозицій. Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та 

децентралізації пропонує доповнити підпункт о) пункту 3.2. розділу «3. 

Об’єкти оподаткування» додатку 1 до проекту рішення після слів 

«об’єкти житлової нерухомості» словами «(якщо у власності один об’єкт 

житлової нерухомості: квартира або будинок)», далі по тексту 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Комісія з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної 

політики та дерегуляції пропонує доповнити підпункт о) пункту 3.2. 

розділу «3. Об’єкти оподаткування» додатку 1 до проекту рішення після 

слів «учасників антитерористичної операції» словами «учасників 

бойових дій», далі по тексту. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до рішення 49 сесії міської ради 

від 08.04.2015 року № 8» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до рішення першої сесії від 

04.12.2015 №8 «Про затвердження складу постійних комісій 

Хмельницької міської ради сьомого скликання» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про план роботи Хмельницької міської ради на 

перше півріччя 2016 року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  
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Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до Статуту територіальної 

громади міста Хмельницького та затвердження Порядку розгляду 

електронної петиції, адресованої Хмельницькій міській раді» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Комісія з питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної 

політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими 

частинами пропонують доповнити пункт 1.3 додатку 2 до проекту 

рішення після слів «Хмельницької міської ради» словами «виконавчого 

комітету та інших виконавчих органів міської ради». 

Дану зміну застосовувати до всього тексту Порядку. 

- Доповнити пункт 2.1 додатку 2 до проекту рішення після слова 

«заповнює» словами «державною мовою», далі по тексту. 

- Пункт 4.9 додатку 2 до проекту рішення викласти в новій редакції : 

«Наступного дня після розгляду Петиції на засіданні виконавчого 

комітету міської ради, або сесії міської ради у терміни, що визначені цим 

Порядком, на офіційному веб-сайті міської ради та веб-сайті петицій 

міським головою оприлюднюється оголошення щодо підтримки або не 

підтримки Петиції.» 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до рішення першої сесії міської 

ради від 26.11.2015 року № 3 «Про утворення секретаріату 

Хмельницької міської ради сьомого скликання»  

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження складу адміністративної комісії 

при виконавчому комітеті Хмельницької міської ради та втрату чинності 

рішень міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. Комісія з 

питань містобудування, земельних відносин та охорони навколишнього 

природного середовища пропонує включити до складу адміністративної 

комісії депутата міської ради від депутатської фракції політичної партії 

“За конкретні справи” Франка Івана Петровича 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження списку народних засідателів 

Хмельницького міськрайонного суду» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про передачу в постійне безоплатне користування 

військовій частині А 2339 медичного обладнання» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про погодження Інвестиційної програми 

комунального підприємства «Південно – Західні тепломережі» на 2016 

рік» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про присвоєння спеціалізованій загальноосвітній 

школі І – ІІІ ступенів № 15 міста Хмельницького назви «Хмельницька 
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спеціалізована» загальноосвітня школа І – ІІІ ступенів № 15 імені 

Олександра Співачука» зі встановленням меморіальної дошки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу на передачу майна в тимчасове 

безоплатне користування» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу на передачу майна в тимчасове 

безоплатне користування» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін та доповнень в рішення тридцять 

сьомої сесії міської ради від 30.04.2014 № 8 із внесеними змінами» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження переліку об’єктів міської 

комунальної власності, що підлягають приватизації шляхом викупу» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Хочу довести до відома депутатів, що розробляється проект рішення 

щодо мораторію на приватизацію приміщень комунальної власності в 

центральній частині міста. Об’єкт міської комунальної власності по 

вул.Подільській,22/2, який зазначений в даному проекті рішення,  

попадає в даний перелік.   

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про включення до переліку майна та об’єктів, що 

перебувають у власності територіальної громади м.Хмельницького та 

знаходяться на балансі комунального підприємства по будівництву, 

ремонту та експлуатації доріг, об’єктів (будівель, споруд, приміщень)» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу на передачу в суборенду 

частин нежитлових приміщень» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про передачу в тимчасове безоплатне користування 

нежитлових приміщень міської комунальної власності» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції. Комісія з 

питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної політики та 

дерегуляції пропонує протокольно доручити управлінню комунального 

майна при укладенні договорів безоплатного користування 

приміщеннями з користувачами приміщень, які надають послуги з 

навчання дітей, передбачити пункт щодо безкоштовного навчання дітей 

соціально-незахищених категорій. 

Які будуть зауваження?  

Пропоную замінити в пункті 1.1. проекту рішення вираз «строком на два  

роки» на вираз «строком на 11 місяців».  
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Які будуть зауваження? (Немає).  

Пропоную підприємців, яким пропонується передати в безоплатне 

користування приміщення,  запросити на сесію міської ради. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до рішення двадцять восьмої сесії 

міської ради від 30.10.2013 №11» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу на передачу комп’ютерної 

техніки в тимчасове безоплатне користування товариству з обмеженою 

відповідальністю «Житлово – експлуатаційне об’єднання» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про залишення цілісного майнового комплексу 

гуртожитку по вул.Пілотській, 2/1А у статусі «гуртожиток» та надання 

дозволу на приватизацію його житлових і нежитлових приміщень» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу на передачу котла та 

пневматичної подушки в тимчасове безоплатне користування 1- му 

державному пожежно – рятувальному загону Головного управління 

Державної служби з надзвичайних ситуацій України у Хмельницькій 

області» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу на передачу бухт пожежних 

рукавів у тимчасове безоплатне користування 1 – му державному 

пожежно - рятувальному загону Головного управління Державної 

служби з надзвичайних ситуацій України у Хмельницькій області» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу Хмельницькому комунальному 

підприємству «Електротранс» на передачу під заставу банківській 

установі майнових прав на виручку для відкриття овердрафту» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про збільшення розміру статутного капіталу 

Хмельницького комунального підприємства «Електротранс» та 

затвердження нової редакції Статуту Хмельницького комунального 

підприємства «Електротранс» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про збільшення розміру статутного капіталу 

міського комунального підприємства «Хмельницькводоканал» та 

затвердження нової редакції Статуту міського комунального 

підприємства «Хмельницькводоканал»  



 6 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про місцеву ініціативу мешканців будинку по вул. 

П.Мирного, 31» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права постійного користування 

частиною земельної ділянки та надання дозволу на розроблення проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки для будівництва і 

обслуговування жилого будинку, господарських будівель та споруд 

(присадибна ділянка) громадянам у спільну сумісну власність» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін, втрату чинності, припинення 

права постійного користування частинами земельних ділянок та надання 

громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок громадянам та зміну їх цільового 

призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічної документації із землеустрою та 

надання земельних ділянок в оренду громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та технічної документації із землеустрою 

та надання земельних ділянок у власність громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та надання земельних ділянок у власність 

громадянам, внесення змін та втрату чинності» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? 

 

Худецький В.В. Пропоную зняти на довивчення пункт 10 додатку 1 проекту рішення. 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Які будуть зауваження до пропозиції? (Немає).  Які ще будуть 

пропозиції? 

 

Худецький В.В. Пропоную п.135 додатку 2 (Бацура С.М.) зняти на до вивчення. Даний 

громадянин зареєстрований в Новоушицькому районі, а земельну 
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ділянку оформляє під гараж у дворі будинку по вул.Гагаріна, 24  в 

м.Хмельницькому. 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Пропоную доручити управлінню земельних ресурсів та земельної 

реформи підготувати всі документи щодо даного питання та надати 

роз’яснення депутатам на сесії міської ради. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права постійного користування 

частинами земельної ділянки, надання громадянам дозволу на 

розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок 

та технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості)» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про розгляд звернення гр. Гончарук І.І. та Гончарук 

А.А. щодо надання земельної ділянки для будівництва та 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд 

(присадибна ділянка) площею 0.04 га по вул.Львівське шосе, 3» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. Комісія з 

питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних питань та 

розвитку громадянського суспільства, свободи слова та інформації 

пропонує доповнити проект рішення пунктом 2 наступного змісту:  

Рекомендувати громадянкам Гончарук Ірині Іванівні та Гончарук Аллі 

Анатоліївні з метою оформлення права спільної сумісної власності на 

земельну ділянку для будівництва і обслуговування жилого будинку, 

господарських будівель та споруд (присадибна ділянка) по вул.Львівське 

шосе,3 подати документацію із землеустрою, розроблену відповідно до 

вимог чинного законодавства. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування земельними 

ділянками, розірвання договорів оренди землі, затвердження проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) та надання земельних ділянок 

в оренду, постійне користування громадянам, юридичним особам 

поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом укладання 

додаткових угод, погодження технічних документацій із землеустрою 

щодо поділу земельних ділянок та внесення змін до рішення міської 

ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції. Комісія з 

питань містобудування, земельних відносин та охорони навколишнього 

природного середовища пропонує доповнити проект рішення 

наступними пунктами: 

- пунктом 1.4. внести зміни в графу 2 пункту 1 додатку 1 рішення 46 

сесії міської ради від 24.12.2014 року №61 “Про надання дозволу на 

розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок 

юридичним особам в постійне користування, оренду”, замінивши вираз 

“Хмельницька центральна районна лікарня” на вираз “Хмельницька 

районна рада” відповідно до поданого клопотання Хмельницької 

районної ради; 

- пунктом 1.5 внести зміни в графу 6 пункту 2 додатку 1 рішення 46 сесії 
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міської ради від 24.12.2014 року №61 “Про надання дозволу на 

розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок 

юридичним особам в постійне користування, оренду”, замінивши цифри 

“10273” на цифри “10436” відповідно до поданого клопотання 

Хмельницької районної ради; 

- пунктом 4 погодити технічну документацію із землеустрою щодо 

поділу земельної ділянки прощею 20920 кв.м. (кадастровий номер – 

6810100000:09:005:0168), що знаходиться у користуванні 

Хмельницького міського перинатального центру для обслуговування 

головного корпусу, приміщення харчоблоку, кисневої по 

вул.Хотовицького,6 на ділянку №1 площею 18250 кв.м.
 
кадастровий 

номер – 6810100000:09:005:0179 та ділянку №2 площею 2670 кв.м.
 

кадастровий номер – 6810100000:09:005:00178. Категорія земель – 

землі житлової та громадської забудови. Код класифікації видів 

цільового призначення земель - 03.03-для будівництва та 

обслуговування будівель закладів охорони здоров'я та соціальної 

допомоги. 

Доповнити додаток 1 проекту рішення пунктом 26: 

- поновити договір оренди земельної ділянки шляхом укладання 

додаткової угоди на 3 роки громадянину Вельському Роману 

Володимировичу по вул.Інститутській,12-А площею 1000 кв.м. 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? 

 

Самишкін С.О. – 

начальник 

управління 

земельних ресурсів 

та земельної 

реформи  

 

Довожу до відома депутатів, що є заява від громадянки Маляр В.Д., яка є 

сусідкою громадянки Скакун А.В. щодо виключення з проекту рішення 

(д.1 п.12) громадянки Скакун А.В. 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Які ще будуть пропозиції? 

 

 

Діденко В.В. Пропоную д.5 зняти на довивчення. Доручити управлінню земельних 

ресурсів та земельної реформи з’ясувати питання щодо площі земельної 

ділянки, яку планується виділити в постійне користування під 

будівництво церкви по вул.Народної волі,38 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

 

Є пропозиція д. 5 зняти на довивчення. Є заперечення? (Немає).  

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування земельними 

ділянками, розірвання договору оренди землі за згодою сторін, 

затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок 

та надання земельних ділянок в постійне користування, оренду, 

власність, надання згоди на укладання договору суборенди земельної 

ділянки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. Комісія з 

питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації, комісія з 

питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної політики, 

забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими частинами, комісія 

з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних питань та 

розвитку громадянського суспільства, свободи слова та інформації 

пропонує зняти на довивчення додаток 3 проекту рішення. 
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Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування земельними 

ділянками, розірвання договорів оренди землі за згодою сторін, надання 

земельних ділянок в оренду, постійне користування юридичним особам, 

громадянам, поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод, внесення змін до рішення міської ради та 

погодження технічної документації із землеустрою щодо поділу 

земельної ділянки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції.  Комісія з 

питань містобудування, земельних відносин та охорони навколишнього 

природного середовища, комісія з питань регламенту, депутатської 

діяльності, антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та 

зв’язку з військовими частинами та комісія з питань охорони здоров’я, 

соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації пропонують внести зміни в 

графу «Термін оренди» пункту 13 додатку 4, замінивши вираз «на 3 

роки» на вираз «на 6 місяців». 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення пунктом 12 наступного змісту: 

Суборендарем земельної ділянки по вул.Красовського,6/1 ЖБК 

“Красовський” виконати зобов’язання по укладеному договору про 

пайову участь у створенні і розвитку інженерно-транспортної та 

соціальної інфраструктури міста №144 від 25.12.2015р. 

У разі невиконання ЖБК “Красовський” зазначених вище зобов’язань та 

не сплати до 1 квітня 2016 року пайових внесків, доручити управлінню 

земельних ресурсів та земельної реформи повідомити ПВТП “Алмаз” 

про наміри міської ради щодо непродовження з підприємством договору 

оренди земельної ділянки по вул.Красовського,6-А площею 8000 кв.м та 

підготувати відповідний проект рішення. 

Які будуть зауваження?  

 

Поліщук Т.М. – 

начальник 

управління 

капітального 

будівництва 

 

ЖБК «Красовський», який є суборендарем земельної ділянки по 

вул.Красовського, 6/1 виконав в повному обсязі зобов’язання щодо 

пайової участі у створенні і розвитку інженерно – транспортної та 

соціальної інфраструктури міста. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Пропоную пропозицію постійної комісії з питань містобудування, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища 

щодо ЖБК «Красовський» виключити. Немає заперечень? (Немає). Які 

ще будуть пропозиції?  

 

Худецький В.В. Пропоную внести зміни в графу «Термін оренди» пунктів 5-12 додатку 

4, замінивши вираз «на 10 років» на вираз «на 1 рік».  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Які будуть зауваження до пропозиції? (Немає). 

Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про надання юридичній особі, громадянці дозволу 

на розробку проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок в 

постійне користування, оренду» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження?  
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Діденко В.В.  Пропоную зняти на довивчення додаток 2 проекту рішення. 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Є пропозиція зняти на довивчення додаток 2 проекту рішення. Немає 

заперечень? (Немає). 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу на розробку проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок в постійне 

користування» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції?  

 

Худецький В.В. Пропоную зняти на довивчення пункти 2,3 додатку проекту рішення. 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Є пропозиція зняти на довивчення пункти 2,3 додатку проекту рішення. 

Немає заперечень? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

Пропоную доручити управлінню земельних ресурсів та земельної 

реформи надати повну інформацію щодо земельних ділянок, які вже 

виділили комунальному підприємству «Електротранс» та про земельну 

ділянку, яку планується відвести в постійне користування комунальному 

підприємству по вул.Нижній Береговій, 2/3 – А  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про надання громадянам, юридичним особам 

дозволу на розробку проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок в оренду, постійне користування та щодо відведення земельної 

ділянки зі зміною категорії земель» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції?  

Пропоную доручити управлінню земельних ресурсів та земельної 

реформи підготувати інформацію шодо п.1 д.2 проекту рішення, а саме: 

надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки ТОВ «Вікар» по прв. Купріна, 7/3 площею 3300 кв.м. 

під будівництво багатоповерхового житлового будинку. Заперечень 

немає ? (Немає). 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування земельними 

ділянками, розірвання договору оренди землі, затвердження проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та надання земельних 

ділянок в оренду громадянам, юридичним особам, поновлення договору 

оренди земельної ділянки шляхом укладання додаткової угоди» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. Комісія з 

питань містобудування, земельних відносин та охорони навколишнього 

природного середовища, комісія з питань регламенту, депутатської 

діяльності, антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та 

зв’язку з військовими частинами, комісія з питань охорони здоров’я, 

соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського 

суспільства, свободи слова та інформації та колегія міської ради 

пропонують зняти на довивчення пункт 2 додатку 2 проекту рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції? (Немає).  

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує протокольно 

доручити управлінню земельних ресурсів та земельної реформи вивчити 

дане питання та узгодити з усіма суміжними землекористувачами 

питання під’їзних доріг та підготувати і винести на розгляд міської ради 

відповідний проект рішення. 
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Які будуть зауваження, пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та продаж земельних ділянок 

несільськогосподарського призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції?  

 

Худецький В.В.  Є зауваження до висновку з експертної грошової оцінки земельних 

ділянок за даними адресами. 

 

Афійчук Р.В. Експертну грошову оцінку земель проводила незалежна експертна 

комісія, якій ми повинні довіряти. 

  

Симчишин О.С.- 

міський голова 

 

Які ще будуть зауваження, пропозиції? (Немає). 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про продаж земельних ділянок 

несільськогосподарського призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про поділ земельних ділянок та припинення права 

користування земельними ділянками для потреб територіальної громади 

м.Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про непоновлення договору оренди землі юридичній 

особі» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про розгляд звернення Дьяченко Л.Я.» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди на укладання договорів 

суперфіцію» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції. Комісія з 

питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації пропонує 

провести голосування по пунктах проекту рішення, зняти на довивчення 

пункти 3,4 проекту рішення та доповнити пункт 7 проекту рішення після 

слів «5 відсотків житлової площі» словами «та нежитлової площі, крім 

допоміжних приміщень». Які будуть зауваження? (Немає).  

Комісія з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної 

політики та дерегуляції пропонує замінити в пункті 7 проекту рішення 

вираз «не менше 5 відсотків житлової площі» на вираз «8 відсотків 

житлової та нежитлової площі, крім площі допоміжних приміщень». Які 

будуть зауваження, пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди на укладання договорів 

суперфіцію» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  
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Які будуть зауваження, пропозиції?  

 

А.Береза - 

представник 

громадськості 

Прошу пункт 1. проекту рішення, а саме: надання згоди прокуратурі 

Хмельницької області укласти договір суперфіцію із приватною фірмою 

«Діта» для будівництва багатоквартирного житлового будинку на 

земельну ділянку площею 5330 кв.м. по вул.Трудовій, 5/2 –Б не 

погоджувати. 

  

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Які ще будуть зауваження? (Немає). Пропоную на сесії провести 

голосування по пунктах. Немає заперечень? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про обмін земельних ділянок для потреб 

територіальної громади м. Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

 

Наступне питання «Про поділ земельної ділянки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про продовження дії на 2016 рік відсотків від 

нормативної грошової оцінки, що враховуються для розрахунку річної 

орендної плати за землю, встановлених додатком  до рішення міської 

ради від 04.03.2015 №28» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди фізичній особі – підприємцю 

Цапу Володимиру Антоновичу та житлово – будівельному кооперативу 

«Озерний – 3» на безоплатну передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста мережі водопостачання та мережі 

каналізаційних стоків та зменшення розміру пайової участі у розвитку 

інженерно – транспортної та соціальної інфраструктури міста» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди житлово – будівельному 

кооперативу «Престижний» на безоплатну передачу в комунальну 

власність територіальної громади міста об’єктів інженерної 

інфраструктури та зменшення розміру пайової участі у розвитку 

інженерно – транспортної та соціальної інфраструктури міста» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди житлово – будівельному 

кооперативу «Соборний» на безоплатну передачу в комунальну 

власність територіальної громади міста Хмельницького мережі 

каналізаційних стоків та зменшення розміру пайової участі у розвитку 

інженерно – транспортної та соціальної інфраструктури міста» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про відстрочення сплати коштів пайової участі у 

створенні і розвитку інженерно – транспортної та соціальної 
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інфраструктури міста Хмельницького юридичним особам та внесення 

змін в договори про пайову участь у створенні і розвитку інженерно – 

транспортної та соціальної інфраструктури міста Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про відстрочення сплати коштів пайової участі у 

створенні і розвитку інженерно – транспортної та соціальної 

інфраструктури міста Хмельницького юридичним особам та внесення 

змін в договори про пайову участь у створенні і розвитку інженерно – 

транспортної та соціальної інфраструктури міста Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про відстрочення сплати коштів пайової участі у 

створенні і розвитку інженерно – транспортної та соціальної 

інфраструктури міста Хмельницького приватному підприємству 

«Поділля – Будінвест» та внесення змін в договір про пайову участь у 

створенні і розвитку інженерно  - транспортної та соціальної 

інфраструктури міста Хмельницького»  

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про встановлення пільги Хмельницькому 

благодійному фонду «Хесед Бешт» по сплаті податку на нерухоме 

майно, відмінне від земельної ділянки, в січні – грудні 2016 року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження цільової Програми попередження 

виникнення надзвичайних ситуацій та забезпечення пожежної і 

техногенної безпеки об’єктів усіх форм власності, розвитку 

інфраструктури пожежно – рятувальних підрозділів у м.Хмельницькому 

на 2016 – 2020 роки»  

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про розгляд місцевої ініціативи мешканців 

гуртожитку по вул.Інститутській, 16/2 щодо передачі гуртожитку в 

комунальну власність» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції? (Немає).  

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

Наступне питання «Про розгляд  місцевої ініціативи мешканців вулиць 

Київської та Березневої щодо будівництва каналізаційно – насосної 

станції в мікрорайоні Дубове» 

 Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження, пропозиції?  

 

Галкін Г.Я.  Єдине побажання, щоб виконання робіт щодо будівництва каналізаційно 

– насосної станції в мікрорайоні Дубове проводилося в дольовій участі з 

мешканцями мікрорайону, так, як це проводилося на моєму виборчому 

окрузі. 

Симчишин О.С.- Які ще будуть зауваження? (Немає).  
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міський голова 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

 

Переходимо до розгляду питань, які пропонується включити до порядку 

денного чергової четвертої сесії міської ради. За  пропозицією постійної 

комісії з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонується включити 

питання «Про укладення договору про пайову участь у створенні і 

розвитку інженерно – транспортної та соціальної інфраструктури міста 

Хмельницького із приватним підприємством «Бонус КС» 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

 

За пропозицією постійної комісії з питань містобудування, земельних 

відносин та охорони навколишнього природного середовища 

пропонується включити до порядку денного четвертої сесії міської ради 

питання «Про укладення затвердження трьохсторонніх договорів про 

пайову участь у створенні і розвитку інженерно – транспортної та 

соціальної інфраструктури міста Хмельницького із юридичними 

особами» 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань соціально – економічного 

розвитку, інвестиційної  політики та дерегуляції пропонується включити 

до порядку денного четвертої сесії міської ради питання «Про внесення 

змін до рішення позачергової третьої сесії міської ради від 29.12.2015 

року №2 «Про встановлення пільги по сплаті земельного податку в січні-

грудні 2016 року» 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С.- 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань соціально – економічного 

розвитку, інвестиційної  політики та дерегуляції пропонується включити 

до порядку денного четвертої сесії міської ради питання «Про внесення 

змін до рішення позачергової третьої сесії міської ради від 29.12.2015 

року №3 «Про встановлення пільги щодо сплати земельного податку для 

юридичних осіб у 2016 році» 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Які ще будуть пропозиції до порядку денного чергової четвертої сесії 

міської ради? (Немає). Усі питання порядку денного розглянуті. Які 

будуть зауваження? (Немає).  

 

 

 

Міський голова         О.Симчишин 


